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Lausunto kouluverkkoselvityksestä 

  

 Mänttä-Vilppulan opettajien paikallisyhdistyksen hallitus lausuu kouluverkkoselvityksestä 

seuraavaa: 

  

On hyvä, että ansiokas ja tarpeellinen kouluverkkoselvitys on vihdoin tehty. Mäntän ja Vilppulan 

yhdistymisen jälkeen kaupunkiin jäi paljonkin päällekkäisyyksiä, jotka ovat nyt johtaneet liiallisiin 

koulujen käytössä oleviin kiinteistöihin. On parempi tiivistää neliöissä kuin ryhtyä leikkaamaan 

opetuksen muista resursseista. 

 

Kouluja yhdistettäessä on kiinnitettävä erityistä huomiota opettajien työhyvinvointiin. Uusien 

työyhteisöjen muotoutumiseen pitää panostaa riittävästi, jotta erilaiset työkulttuurit saadaan 

yhdistymään kivuttomasti. Muutosvastarinta johtuu useimmiten peloista, joita voidaan 

hälventää riittävällä tiedottamisella ja työyhteisöjen kuulemisella. 

 

Opettajien virat tulee säilyttää ja varmistaa, että kaikissa opetettavissa aineissa on päteviä 

opettajia. Virkanimikkeiden sisältö tulee vastata todellista toimenkuvaa siten, että lukion 

virkoihin nimitetyt opettajat pitävät lukion lehtori -nimikkeensä, mikäli tunteja todellisuudessa 

on riittävästi lukion puolella. Yhdistelmävirat pitää nimetä myös siten, että ne vastaavat 

todellisuutta ja mahdollistavat joustavan osaamisen hyödyntämisen. Virkanimikkeiden 

mahdolliset muutokset edellyttävät yt-neuvotteluja. 

 

Jos/kun uudis- tai lisärakentamista ryhdytään suunnittelemaan, ryhmässä olisi hyvä olla 

työtekijöiden edustus tai työtekijöitä pitäisi kuulla tiloja suunniteltaessa. Terveet ja nykyaikaiset 

tilat edistävät työhyvinvointia sekä jaksamista ja edistävät oppilaitoksen arjen sujumista. 
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